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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:801 Åtgärder för att stoppa eller hindra fler avhopp från 
polisutbildningen

Vi har under en längre tid kunnat följa utvecklingen vad gäller antalet poliser 
och antalet aspiranter till polisutbildningen. Antalet poliser är i sig också 
kopplat till den växande otryggheten på gator och torg, i synnerhet i vissa delar 
av landet där den upplevda otryggheten har starka kopplingar till ökad 
kriminalitet. Vi är alla överens om att Sverige behöver fler poliser, och vi är 
nog många som kan enas om att lönen givetvis är en del av lösningen för att få 
fler poliser att vilja vara kvar i yrket liksom att vi behöver fler som vill bli 
poliser.

Vi vet att det i dagsläget råder stor polisbrist, framför allt i delar av norra 
Sverige där bristen är som störst. Regeringens beslut att öka antagningarna till 
Polishögskolan har inte lett till fler sökande. Inte heller kan vi se någon tydlig 
avtrappning av avhoppen från polisutbildningen.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga justitie- och inrikesminister 
Morgan Johansson: 

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att komma till rätta med avhoppen 
från polisutbildningen?

………………………………………

Thomas Finnborg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-02-19
Besvaras senast
2018-02-28 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


